
 
 
 

  

KERNGROEP 

HERZIENING 

EINDTERMEN 

Wat is je ervaring met de 

accountantsopleiding? 

“Na mijn doctorale opleiding accountancy aan de 

RuG heb ik de post-initiële opleiding tot 

registeraccountant afgerond. Op vrijdagen was 

ik terug op de faculteit en trof daar mijn oud-

studiegenoten/collega’s weer. Soms was de 

combinatie van studie, werk en gezin ook wel 

zwaar. Ik heb de praktijkopleiding als heel leuk 

en leerzaam ervaren. Wat ik lastig vond aan de 

praktijkopleiding was dat ik door veranderende 

procedures vertraging opliep bij mijn 

praktijkstage: mijn stagebegeleider keurde mijn 

verslag goed, maar hogerop werd het dan 

maanden later alsnog afgekeurd terwijl ik dacht 

bijna klaar te zijn.” 

Waarom vind je vernieuwing en herziening 

van de eindtermen nodig? 

 

“Als opleidingsdirecteur van de EMA ben ik 

verantwoordelijk voor de realisatie van de 

eindtermen binnen de opleiding. Naar mijn 

mening hebben we te veel eindtermen en zijn ze 

bovendien te gedetailleerd. Hierdoor ervaar ik 

weinig vrijheid binnen de opleiding en wordt het 

naar mijn mening wat star. Dit geldt voor 

nieuwe instromers, maar ook voor overstappers 

vanuit andere opleidingen. Als we minder 

eindtermen hebben die minder specifiek zijn 

geformuleerd, biedt dat veel meer vrijheid. En 

dat maakt de opleiding volgens mij veel 

aantrekkelijker en studeerbaarder.” 

Over Feikje 

“Je kunt me niet gelukkiger 

maken dan wanneer ik op 

vakantie ben met mijn gezin. 

Een motto waar ik me zowel 

zakelijk als privé vaak aan 

vasthoud, is: er is altijd nog een 

morgen (en ja, dat geldt 

natuurlijk niet altijd). Maar als 

het goed is, komt er een nieuwe 

dag om dingen af te maken of 

om nog even na te denken over 

bepaalde zaken.“ 
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